
Дачић: Не верујемо косовској страни, споразум у Вашингтону је гаранција
петак, 04. септембар 2020.

Први потпредседник Владе и министар спољних послова Републике Србије Ивица Дачић
рекао је, гостујући на ТВ Пинк, да је данас један веома значајан дан за Србију и за читав
регион јер само учешће председника Трампа  и других високих представника америчке
администрације, на неки начин даје једну додатну гаранцију.

Министар Дачић је рекао да Србија косовској страни „скоро ништа не верује јер су многе
ствари потписивали, а нису их остварили".

„Значи, ово је можда једна гаранција више", изјавио је министар спољних послова Србије.

Како је рекао, разговорао је са председником Србије јутрос и он му је истакао да је
споразума у вези са економским питањима, као што је и било договорено и да се ништа не
тиче статуса или међународног делања.
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